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Zorgen voor bekendheid en aanwas

Jeroen Wezemer 
bestuurslid NVVT
Tijdens de Algemene Ledenvergadering van de Nederlandse Vereniging van Verf Technici 
NVVT van 9 juni is ing. Jeroen Wezemer (37) toegetreden tot het bestuur. De polymeer-
chemicus, afgestudeerd aan de Saxion Hogeschool te Enschede voor de toenmalige oplei-
ding Beschermingstechniek, heeft zich tot taak gesteld de NVVT een impuls te geven wat 
betreft bekendheid en nieuwe aanwas. Met zijn aanstelling is hij als een van de weinige 
dertigers van de vereniging zelf al een signaal in die richting. 

De Nederlandse Vereniging van Beschermings 
Technici, wilde studenten van de studie Be-
schermingstechniek van de Saxion Hoge-
school tijdens hun beroepsontwikkeling met 
elkaar in verbinding houden. Wat is uw visie 
achter al die verenigingszin?
“Destijds, toen ik die de opleiding volgde, 
wilde ik al mijn afstudeeropdracht hier pre-
senteren (op de vaste locatie van de jaarlijks 
vier NVVT Studiemiddagen: ’t Veerhuys te 
Nieuwegein – red.). Ik vind de verfindustrie 
een supermooie industrie, en vind dat er veel 
te weinig aandacht gegeven wordt búíten 
de industrie. En ik vind NVVT een fantasti-
sche vereniging om de groep bij elkaar te 
houden, die in omvang wel afneemt. Ik heb 
altijd gezegd: ‘ik wil bij NVVT iets beteke-
nen voor de verfindustrie’, zodat we nieuwe 
aanwas krijgen. Het is een mooie industrie 
waarvan ik denk dat die behoorlijk onder-
schat wordt.”

Zelf bent u ongeveer de jongste hier, wat 
vindt u daarvan?
“Ehm, ik denk dat het een teken is: er is heel 

veel kennis en er zijn heel veel werkvelden 
en mensen in de industrie met ontzettend 
veel ervaring. Dat zijn vaak oude rotten in 
het vak. En je zíét gewoon dat er steeds min-
der mensen zijn die voor het vak kiezen, dat 
baart me wel zorgen, ja.”

In Gent spraken we elkaar bij het FATIPEC-
congres vorig jaar (zie Oppervlaktetechnie-
ken van augustus 2008, pagina 34-35 -red.), 
en u zei toen dat u moeite had om aan ge-
schikte mensen te komen, omdat er geen 
HBO meer was die mensen aflevert...
“Ja, het is lastig jongeren te vinden die van 
het vakgebied houden en een verfopleiding 
hebben. Chemie gaat nog wel, maar een verf 
of drukinkt is schaars. Dat mérk je gewoon: 
er ís ook weinig keuze, en de opleidingen 
worden soms onder het kopje chemie ge-
schoven.”

Tijdens de Ledenvergadering werd vandaag 
door de voorzitter van de NEN-normcommis-
sie Verfwaren een dringende oproep gedaan 
zich voor de commissie te melden. Op een in-

ternationale bijeenkomst in Delft kreeg hij 
namelijk van andere commissies de vraag of 
Nederland nog wel verfkennis heeft, aange-
zien de Nederlandse vertegenwoordiging al-
leen nog uit hemzelf bestond. Zelfs Ghana 
kwam met twee goed voorbereide mensen, 
China wil de normalisatie actief benaderen 
ten dienste van hun economische opkomst. 
Hoe staat Nederland er voor?
“Het is niet zó erg: er is veel kennis, maar 
het is een teken dat er zo weinig aanwas is. 
Er is nog altijd heel veel kennis over verf in 
Nederland, maar als de ouderen die het vak 
verlaten niet opgevolgd worden door jon-
geren in dat soort commissies, worden die 
natuurlijk minder omvangrijk. Veel mensen 
van rond de dertig zijn ook volop bezet met 
hun werk. Ik hoop dat mensen zich geroepen 
voelen. Dat  moeten vooral mensen zijn die 
op het lab werken, bij verfproducenten.”

Welke accenten gaat u leggen?
“Wat ik vooral ga doen is werken aan de 
naamsbekendheid van de NVVT en zorgen 
dat er vaker een grote opkomst is bij de acti-
viteiten. Dat het  nut gezien wordt en meer 
jongeren vanuit het lab deze kant op komen. 
Het zou goed zijn naar de scholen te gaan: 
neem een paar mensen uit het vak mee, die 
de industrie een warm hart toedragen en 
dat uitstralen, en laat ze voor de klas vertel-
len.”

meer informatie
www.NVVT-Nederland.nl
j.wezemer@grolman-group.com
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